
PROTOKoL Nr )LX7()S
PRZEBIEGU SESJI RADY GMINY ZIELONA GOR{

z dnia 21 maja 2008 roku

obrady sesjl odby-ly siq w Sali obrad Urzedu cminy Zielona c6ra .
poczetek obrad godz. l1 ".

obrady xx zwyczajne.j Sesji Rady cminy Zielona C6ra otworzyl
Pzewodniczqcy Rady cminy Henryk Walczak, nastqpnie przewodnicz4cy
Rady Gmjny przywita] przybylych na dzisiejsze obrady, w osobach, pani
Prezes ZWiK Beai9 Jilek, Prczydenra Mialta Krzysztoia Kaliszuka. W6.jta
Gminy, Z-c€ w6jta cminy, Pda Nadlesniczego Nadicinicrwa tE)-lok.
Radnych Powiatu, Paniq Z-ce Skarbnika, Paniq Seketaz, dyrektor6q
placowek oiwiato\rlch, ki€rownik6w referat6w, dyrekrora cBP, nauczycieli ze
szkoly podstawowej w Zawadzie, Panie i Pan6w sohys6w, mieszkanc6w
Gminy oraz Panie i Pan6w Radnyc!.

Puewodniczqcy Rady ctuiny, stwierdzit qworum na sali obnd obecnych
jesr ll radnych na stan l5 radnych, / lisia obecnosci w zalaczentu /.

ld.2
PEewodnicz4cy Rady Cminy, powiedzial ,ze
otrzy aneso w zwiadomieniach, nie nmiej

Znian nie zsioszono.

Prewodniczqcy Rady Gminy zaproponowat przeglosowani€ lorzqdku obrad.

porz4dek obrad lje r6wni sie od
jednak sp),tal czy sq prcpozycje

g t o s i e  w s t r 4 m u j + y n  s q /

Ad.3.
Pzewodnicz4cy R.dy Gminy zwidcit sie z zapyhdern do Sekreta.z obhd,
c,:y zgiasza uwagi do treici przebiegu protokolu ostatniej Sesji Rady Gminy.

Pozqdek obmd zostal przyjaty pvy
A.Ambrozewicz SawczuU.

Sekretdz odpowiedzial, ze likt z radnych nie zslosil uwas do
osobi(cie tez nie na uwag.
Prctok6l pPebicsu oshtniej sesji
u str4 m uj{c}  m siq /  A.Ambroa$icz-  Sa$(zuu.
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..'q z troregani zasrepcami cetu om6wienia biezacych
spraw oryanzacyjnych i dzisiejsze.j Sesji.
tr'dniu l8 maja uczeshiczyrem w festynie parafiarnlm wOchti.

, - 0 , m . ' L  " d . ) t ) .  r e  j o . / )  r G c  ,  o i , r i . . D n .  B . b . i o r e t a / a . . *  p u , t ( r (
brbl io lecaynr w Kielp in ie,
-w dniu dzisiejszym obchodzimy rez dziei parona szkoly w Ochti.

\ ie .posob reZ r ie i  ponrnie.  u r \m . i j "c , . .  .oor<"qiL ratu\ch pop?ea ie
k n r F r . i i  k o r ,  o o b ) l o .  e , r , m r  v  s ' " , . n  ̂ t .  

" . i , , i .  " , " , - .  i  o " , . . j  p r r " l
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Wysoka Radol Szanowni cosciel

-Niestety w tyn miejscu musze rcz strazii sw6j niepok6.j i rozc,arowanie
" " .e ' "  , . ,d, :  p inSr$r . r {dgq.  / -  mda.,  oD or. / }  ra ' r ,m} od .$oi .h
wDorcow LdI t . rda la nd /erets obow,azlos I :e n, io sLdtutos)c1. .
Slubowanle radnego orz wysokie dicty jakie or;zynl!jem), /obowiqzuj4 nas
o o  ^ ! p o w e d / r d r n e t  I  e ) . 1 e 7 o r e j  p r a ! . .  -  . e . / r ^ r i  o r i n )  i { . 4 , r ^ c h  e -
Dieszkanc6w Dlateeo tez nie rozumiem oburzenia,"a"yg l-i anr";y
Ambrozewicz Sawczak i pana Tonrasa Sroczyiskiego z/powodu zworania
d / r .  e  s / e  S e " i i d d d )  C n  r ,  o . z : . s o d r r e r i a  r e r n r . ,  i r  i r .



Pragtle ponrfomowa! , ze pamierm wola Wysokiej Rady, Rl,ruonej przez
podniesienie reki o najdoeodniejszyn terminie odbywanja Sesji, iecz musz!
przylomniei. ze zastrzcgaBiz w razie porrzeby bsda,r,obva.r Sesje Rady
rowniez w innych lenrinach sl,nika.jircych z potrzeb Erminowyoh realizacji
zadan la uecz naszej gminy.
Nlc st'znaczam leminu Sesji w/g wiasnego widzinisie, ani 1ez nikomu na
zlosi, lecz jezeli zaistnieje porrzeba 10 zwolam Sesje rowniez w dedzieta i
nawet w godziMch nocny.h i nie beda swoich decyzji konsuttowr] z kazdym z

PonadLo chcialbyn prosid abydcie innie pans$,o,w dalszym ciqgu odnosze sie
do dwojsa radnych, nie straszyli , bo ja nie obawiam sie paistiva di rez
odwolania nnie z funkcji Puewodniczaceso Rady.
Jest to oczinvidcie mo4iwe, lecz nie zasra2a to mojcmu zyciu i nie jesr
powodem do Leku, jestdrF po to aby podejnowaa odpowiedziatne zsodne z
oczekiivdiami wyborcow decyzie.
Zadawdie pylan z podtekslem,. co aobiejak nie pvrjdzie nasesja 8.adnych,,
es nic/ ) -  in ivn rd\  o.ooa rdt : \h l rb /d |a / j  d OdoJs -r  rdnr nd
pyrMic Penic lotuu.  /e p. . ,qpiEqh/goo, ie.  r  \ , rd.L , , .  te. .  i , . , r  peul  .
ze laka okolicznoid Die nasrqpi, pbnie\raz w hisrorii naszej gniny .ozs4dek i
odpowiedzialnoSd zawsze byly doinen4 wiehszo6ci .adnych i nie mam
wqlpliwodci 2e w obecnym skladzie rady.jest tak smo.
Dziekuje za u$'age .
PEewodniczqcy Rady s!)tdl czy s.r pytania do przedstawionej inlomacji.
Pytan nie zsJoszono, radni iDfornacje przyieli.

Rady Gminy zwr6cil si€ 1 lroibq do Wojta cnnry o
slrawozdania z realizacji lchwal Rady w okresie

Panie ftzewodniczqcy ll Wysokr Rado I Szanowni goscie.
Od ostatniej Sesji Rady Cniny zostalo Ddanych 9 zarqdzen doryczztcych:
{ealizacji uchwaty budzetowej z zakesu gospodarki linansowcj - \ldano
]4cznic 2 zarzqdzenia w tyn :
w sp@wie zmiany ukladu wykonav,czeeo bld2etu gminy na 2008 rok w

sprawie zmiany planx finansowego \iyda1k6w bndzeto$tch Uredu crnint
Zielona G6ra w rcku 2008,
-rcalizacj i zadan przystugujqcych organowi prowadzqcenu llacowki oswiatowe

wldano I zdzqdzenie dotyczqce :
23Nlerdzenia Meksu do a k lsza o lganaqjne

#
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z zakcsu rcali?acji uchwaly w spra$ie zasad nabywania, zbywania i
obci4zania nieruclonosci oraz ich wydzierzawiania tub wynajmowania na
okres dluzszy niz: 3 lata wydoo I zav,qdre\ie w sprawie udzielenia
h . : f i laD od.en/ loknl ,  nre.  kdln(so .Dr/edd\gork?p. / ra_d.c) .
'sTdano rowniez 2 zdzq.lzenia w sprawie powoiania komisji do
przeprcwadzenia konkursu nadyektoraPsP w Przytepie i Zawadzie.
-realizacjl zado z zakresu inftaslruLtuqr teclnicaej, wydano 3 zu{dzenia w

-po\iolania konisji przetargowej na w)'koDanie oiwierlenia uliczneso we wsi
Kielpinje iOchli, oraz eleracji pqedszkola w Nowlnr Kisielinie.

Ponadto w ok]esie tym :
-w dntu 26 kwietnia !v konkusle pn. ,.Be?ieczny \! rucbu drogoqlh ,,
zorgmizowdym przez SP Nr l.
w dniu 28 kwietnia uczestniczylem w filhannonii w konferencji pt...Szkola

w dniLr 8 maj a uczestniczylem w obchodach Dnia Palrona w pc w przytepie,
w dniu 9 maja wziqlem ldzial w D.zo.ko*ie w bicsooh przclajowych o

Puchar W6jla, oraz w konl! sic zoredizowanym przez PSP Drzonk6w ,.Znan

'w dn'u l? maja odbyl sir koDkuN plastyczny ..Zapobicgamy pozarom"
zorgdizowany .owniez ptzez PSP Drzonl6w,
W tym dni! odby\ sia $ Muzcum Zicni Lubuskiej, odznaczenia siazak6w a
takze Ses.ja sejmiku wojew6dzLieso,
w dniu 13 maja uczesxriczylem w posiedzenix Zaralu, Konendl Srrazy

-w dniu I 5 maja w rcnizie OSP w Raculi odbyl sip przeslqd poez.ji dziecipce.j,
-w ddu 17 nraja w PG w Pzylepi€ odb)l sit meuz pilki sialkowej o Puchar
W6jta,
-w dniu l8 maja uczestniczylem w testynie laratialnym w Ochli oraz zawodach
ledkarskich w KJepie,
-w dniu 20 naja uczestniczylem \r (wi€cie z oka?ji ..Dnia bibliolekarza" w
Kielpinic.
Nastlpnie W6jt powiedTial .ze r! rdnkirgu 6set) PrawDej zostali3ny
lalrealem plebislytu Cmina Buropejska, w naszym wojewodzrwie.

Przewodniczqcy Rady Gmin)', spltal czy s4 pylania do Pana Wojla.

Nasiepnic dyrcktor PSP q,Zarvadzi. Pani JolaDta Jasinska

lublikacje wyddq przcz PSP w Zawadzic, klorcj tcmatcm
dydaktyczna ,,Las Odrzanski perla Nadlesnicxva PLzy'tor', wraz



Nadleiniczy nadlesnictrva Pfzytok Pan Maciej Taborski podziekowai za
zaprcszeDie i prezentacja iciezki dydaktycznej oru za dotychczasow4
wspolprac9 nadleSnic[va z gmin+

Pan Wiceprezydenl milsta Kuyszrof Kaliszuk, dodal ze wsp6lnie z panem
w6jtom, zaniezafty w lrzyszlym roku rlozya wniosek do Euroregionu, na
sfinmsowanie odtwo.Tenia w Kr€pie ogr.du hotanichego.

Ad.6
Przewodnicz{cy Rady Gminy spyta} . czJ zoslaiy udzielone odpowiedzi na
inler?elacje zsloszone na ostahiei Sesji.
W6jt odpowiedzial 2e tak, bezpojrcdnio na Sesji

ze pierwszy prcjekl uchwaly
porozurnienia midzrgminnego.
projckt uchwab byl onowiony

Przewodniczqcy sp',tal czy s4

Przewodniczqcy Rady Gniny poprosi] Przewodriczqcych Komisji o opinie.

Radna Hama Wlsooka- Przervodniczala Konisj i Budzeru, Rolnicrwa,i
infiasiruktxry i Ochrony Srodowiskn powiedziala, 2e konisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozltywnie .

Przewodnlcz{c} Rady Gmhy powied2ial,
dotyczy znimy lchwaly w spmwic zawarcia
PrzewodDicz4cy Rady Cminy oiwiadczyt , ze
na posiedzeniach komisji niemniej jednak
uwagi.

Radna AnLonina ADrtrrozewicz- Sawczuk powiedziala 2e Konisja Polilyki
Socjalnej,Zdrowia, Pmw Czlowieka i PraworzqdnoSci lrojekL uchwaly
zaopiniowala pozytywnie glosami 2 za,l przeciw i I wslrzyrlujqcy.

Radn) wiestaw Kuchla Przenodnicz{cy Komisji oss.iaty i Kultury oiwiadczyl
ze komis.ja pro.jekt uchwa], zaopnriowala pozytyuDie

Przewodniczqcy Rady poprosil o prreglosowanie prqjehtu uchwaly,

Uchwala zostala podjQta lrzy I glosje lrzeciwnlm /
xx/156/08.

J Sm.rer/ Irch$.rla Nr

_/i<7



PMERWA

Na salq obrad pzybyl radny MarlLjsz Rosik.

D) ekor Publ icrebo L ' i t r ,?r ' r r  $ pr , ) tLoie pJ1 $ loo Io! . \ .  f  /ekua.
/ a b r . \ m  l . l  o n o r b l i l d . i  n . . . p ? )  c r o . L , F i  a / i .

Radna powjatu ladwiga Oziemkowska ,_aprcsita wszyslkich rebra.vch oraz
r ' e J , / k j L o u C m ' )  d o . a / r d l L  r  F r r r r e  \ / d 4 a o l r e $  d l i , r S . , , e r " , a o r

2l
Pzewodnicz4cy Rady Cminy polviedziat. zc nastapnl projek! uchsat]
dooczy realizacji prcjektu iuwestycyjnego .,cospoda|ka sciekowa na lerenie
Gminy Zielona co.a II etap". Przewodniczqcy Rady Gminy oswiadcryl . Ze
projek! lej uchwaly szczegolowo lcz byl omowjoDy na posiedzeniach komisji
l iemret  iedrr"  Pr leq-d . /Jc)  spi  . ' t  ,  I  J  - r ' ; i  .

Przewodricz.tcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Konisji o opinie.

Itadna Hanna Wysocka- P.zcwodniczqca Komisji Budzetu, Rolnictwa,i
lntiaslruLlury i Ochrony Srodo$,iska powiedziala, ze koftisja p, oj€kL
uchwaly aotiniowala poz),q,wnie.

RadDa A.tonina Arnbrozewicz, Sawczuk powiedrjala ze Konisja potiryki
Socjalnej,Zdrowia, Praw Czlorvieka i Praworz4dio6ci !rcjeki uch'vaty
zaopnriowa{a poz}r}wnie siosami 2 zd, I przeciw i 1 wsrr.zymujqcy.

Radny Wieslar Kuchta Przewodniczqcy Komisji Oiwiaty j Kulrury oswiadc4,l
ze komisja projeki uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady popfosil o przeglosowdie lrqjeklu uchwaly,

Uchwala zoslala podjata przy 2 glosach fzecisnych / J.Snoter, T.Naske,
Uchwala Nr XX/ 157/08.

3l
Praivodnicz.rcy Rady cniny
ok.eslenia zahesu i fo.my
fi nansowego instylLicji kultury

pNiedziat, 2e kolejny !rc.lekt
nrormacj, o przeb,esrf {

za okes r p6hocza 

l, ,

rq
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PrzowodniczEcy Rady chtuy oswiadczyl , ze projekt uchwaty szczeg6]owo byl
omowiony na posiedzeniach komisji niemniej jednak przewodniczqcy splra]

Pzewodniczqcy Rady cminy poprosil Psewodrjczqcych Komjsji o opmie.

Radna Hanna Wysocka Przerodni.z4.,a Komis.ji Budreru. Rolnicrwa,i
Inftaslruktury i Ochrony Srodowisha powiedziala, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozltywnie .

Radna Antonina Ambrozewicz Sawcznk powiedziala 2e Komisja Polib,ki
Socjalnej,Zdrowia, P.aw Czlowieka i Prawo.z{dno(ci prcjekt uchwary
zaopiniowala pozytywnie..

RadnyWieslaw Kuchta Przewodnicz4cy Komisji Oiwialy i Kultury oswiadczyl
2e komisja prcjeki uchwaiy zaopiniowala poz),tywn ie..

P /ewodr  i .  /q"y  Rdd)  popfo" i r  o  o?eglo ou J  .e  pro- (kr  I  Lc,qa l .

U.h.ala /os JIJ podjera j rd oslosnie l .  uaa\ ,  \ \  )8 u8

Puewodnicz4cy Rady Gmin) powiedziai, ze kolejny pfojek! uchwaly dolyczy
zmiany uchwaly w sprawie wiclolctnieso progmmn inweslycyjnego w cminie
Zielona Gora Da lata 2004 2011. Prrewodniczqcy Rady cnhy o(wiadczyl, ze
projekt lej Lrchwaty szczesolowo byl om6n'iony na posiedzeniach komisji
n i < m i q  j e J n d r  P r l e $ o d  ' n / r r . p ) . , 1 . 4  s ,  f \ a r r  L

Radna Hama Wysocka powie.lziala 2e porownala prograrn z rok 2004 i ostatni
itakw roku 2004 w Dzonkowie na 1 nieszkanca pvypadalo 9,161, w
Raculi 5,77 zl w Prz)lepie 6,ll zt. obecnie w Drzonkowie 18,37 zi w
Przylepie 6,77 s, Raclli 21,15 zl. Iestem za inwestycjani bo siedzimy
na bombic ckologiczrcj , priorltetem powilny byi sieci
wodociigowe ik nalizacyjne, najlieN powimliny zyi zdrowo A potem
bedziemy myslei o zabawie.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosii Przewoddczqcyclr Komisji o opinia.

Radna Hame Wysocka- Przewodniczqca Komisj i Budzeiu,
Inli€sl|uknl.l i Ochony Srodowiska powiedziala, ze
uchwaly zaopiniosala poz)lywnie .
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Radu-\ntonina Ambrcze$,icz- Sawczuk powiedziata ze Konisja poliryki
socjalnej, zdrowia, Pmw czlowieka i praworzqdn;jci nie ajtla

Radny WieslN Kuchra-Przewodniczqcy Komisji Oswiary i Kuitury oswiadczyi
ze k0Disja nie wydata olinii.

Woi pou eal id l . . , ,p  Tnd/pr /  sJp^{ ied/  tudne orn i  hmj  \  y5o. ( ic j .  ze
b)a s .d ,  i  .d la t i / "c id  .  r te  r , rernd lyc/  I ,e  n ie  da s iq

or ' rc4.  r "  pr4mdJ la  I  n ies/ l ,anca.  oo no.  /e  . roJkow wldaL^o$dl )c f  na
D?oI \@. ro  nas iece . .oovto a $e. r )c teoswid lou+ S c4, ,  bu l .d  /
r r o , v c f  \ o r l ) J r a i q d T e . i /  l r n i r i . c o w o . . i .  \ . .  e o r  e $ o j r  p o v r e d / : a t  , / e
ve i  n iF hedle podiqa d/  (  

"  uchwl td  |  .p , r$ ie  f rog,or  |  $rc to  er r .eeo l ie
Dqd/  e  mo/ t 'we . to .  e l re  qn io , t  |  |  J  reat  /& r t  t  e ldor  budo v t  (d1" . i /ac j  .

Przewodniczqcy Rady poprosil o pzeglosowanie prcjekru Lrchwaly.

Uchwata zostala podjera przy I slosje \rsrrzymujqcym siE /J.SnoLer/ i I gtosie
przeciwnym /J.BarLr./ Uchwala Nr XX/ I59/08.

5l
Prewodniczqcy Rady cminy powiedzial, ze ostatni projekt uchwaty doryczy
ztuhny budzctu gminy !a 2008 rck. PrzesodDicz4c, Rady cminy oswiadczyl,
ze projekt tej uchwaty r6wniez byl onowiony na posiedzeniach komjsji.
P?ewodnic / .cy  Rad,  ,pv1ar  c1)  .d  Jo lego p lLd l i i

ftzewodnicz4cy Rady Cminy popfosil pzewodnicz4cych Komisji o opinie.

Radna ltunna Wysocka Przewodniczqca Komisji Budzeru. Rotnicrwa,i
Infrasriuktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, ze komisja prcjeh
uchwaiy zaopjniowala poz)1)..vnie.

Radna Anionina Ambrozewicz Sawc^k powiedziai ze Konisja polityki
Socjalncj,Zdrowia, Prarv Cziorvieka i Prawoz4dnojci !rcjekr uchwaly
zaopiniowata pozFlMie .

v
i)Wieslaw Kuchla-PrzewodniczaSy Konisj i O

ze komis.ja projckt uchwaly zaopiniowala poz



Przewodniczqcy Rady poprosi] o !'eglosowanie projektu uchwaty,

Uchwata zoslala podjera jedDogloanie -Uchruta Nr Xl? 160 /0E.

Ad.8
Przewodniczqcy Rady Gmhy,
zapytaria radnych, prosza wiac

powiedzial ze nasrepny punk ro interpelacje i

Radny TonNz SJocz],nski zu6cil sic z zapytaDiem .lo pana w6jta , i prosi o
fise'm{ odlowiedz , czy obshga szkol otrzyma}a juz podryzki i czy
bed4 one od srycznia, cry od kwiernia, czy moze bez zadnego
w)rcMania, jezeli [)odry;ki nie b€dq od srycznia prosi o uz.sadnie;,
bo dlaczcgo pmcownicy n|zadu i zakladu komunalnego orrzymali
podi!_azkiod stycaia. a pracownicy nie pedaeosiczni lie maj4dodzistaj
nre tnaJq xyptat po nowernu. Wiem ze dzisiaj jcsrnarada dyrektor6w i po
tcj naradzie prosilbym o odpowiedz pana Wojta czy podwyzki brdq;d
slyczia czy od Lwiernia

Wiacej ilterpelacji ani zapylai nie zgloszono.

PEetvodnicz4cy Rsdy cmjny z$,r6cil sia z prcsbq do pana W6jra o udzielenic

W6jt odpowiedzia], ze ocz,vwiicie udzieti odlowiedzi, jak sobie pan radny
zyczy. tyle lylko ze Pan radDy poiiylil kompetenc.jc, punkr dolyczyl inrerpetacji
izapfan a lie $ldawania polecen . w zwjqzkuzrlnjanie widzepow;duby
ihlmaczya sia i uzasadniaa z lego cojes! tak oczywistc, ta oczywisteje$ ro 7e
to dyrcktorzy naja kompetcncje do ok.e3lmia wlnasrodzen swoich
pracownik6w i to dyrektorzy mo8q rakie podNr2ki uruohamiai od kiedy chci!
tylko nrxsz4 Da to miei (rodH, wszyscy o 1ym wiedz4 ze dyrektorzy takich
Srodk6w nie mrjq \a tej chwili. Dyrekrorz) uruchomi4 wynagfodzenia tylko
wtedr kicdy b{d4 mogli z calq odpowicdziatno(ciq j c zapewnia. Ja Die man
amiaru dumac4,i sle z czesoi co Dje jesr moja kompetencjq , rakiej
odloiviedzi prosze ode nnie Die oczekiwaa.

Radny T.Sroczynski- towicdziai 2e z rego co mi wiadomo to dyrektorzy nie
wn'osq poprawki do budzetu, jczeti beda pobzebowall wiaccj (fodk6w
na wynagrodzenia, dlatego jak najbardziej jesr ro pytaDia do pana
W 6 i r a .  \ ' e  ' . p  r e 7  o l r z r u o  p r o r e " r  , . t y J h  b ) t  u .  p o ; , ^
o ? e d q s ^ : u n )  r J d r ) n .  o  i ,  I  m . e D m  - ' r , n e . / P l r e  \ \ o j ( i - . , e o )
roanawialisny na ko{aara
wlnagrodzen bqdqod I stycznia.
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Przewodnicz4cy Rady cminy, poiviedzial ze pr4 slEpuj eny do kolejne8o punku
obrad, a nianowicie..wnioskj i informacje".
W punkoie rym Przewodnicz:tcy Rady cminy, przedsrarvil ds,ie sprawy jakie do
nieeo wplyneb. Jako pjerwsze Pzewodniczqcy Rady cniny odczytal pismo
Pana Andrzeja Marka. w sprawie wezwania Rady chiny do hiany uchwai
podjaqrch na sesji w dniu 25 kwierDia 2008 foku w sprawie niany
wieloletniego lrogramu inweslycyjnego na lata 2004,2013 i niany bLrdzetu
gminy na rok 2008, kt6rynri to uchwatami zaslala llcofana ins€srycja tj.
budowa oczyszczalni iciek,jw na osicdlu Osroja w Ochti.
Naster'nie Przewodni.z4cy Rady cminv odczylai pismo Lubuskiego
Towarzysttr'a Kftewienia Kultury Fizycae.j w Zielonej corze, w sprawie
organizacji Zawod6w wedkarskich Radnych i Pfacownik6w Adninisrracjj
samorzqdo"t ch wojew6dzlwa Lubuskiego.

2/
Radny Tomasz Srocr"ynski- powiedziat . ze w nlwi{zanix do wypowiedzi pMa
Przewodniczeceso z poczq&u dzisiejszej Sesji, ro wszyscy Radni ustaliti ze
Sesje odbywai sie bed4 zawsze w ostatni pi{tek miesiqca, i lak radni ustalaj4
sw6j plu np. ul,jazd6w czy 2ycie prywahc, dziwie sie ze skorojesr taka pilna
lotrzcba to Dic zwolaliSm) FSji nadnyczajiej w pialek rak jak np. z.obilo to
miasto. Crzecznoscjowo lytalem co sie badzic dzialo jezeli na Sesj9 nie
przyjdzie 8 radnych, a co do wysokich diet, to dziwie si€ Panu Bardzo, bojcst
Pm radnym z lafoaniewie, Kieipina i Jeleniowa a z tego co mi wiadomo ro
dzieci z Dch wsi nawer nie naja w czym erai w pilk noznq nie ma butow i
nrusiDy ro zalatwiaa. Jak widz€ marnotrawienie licniedzy w cminie i
wydawdie ich lekka ekq 10 czas najryzszy aby w Gminie zrobii poPqdek.

3/
Radna Anronina Anbrozewicz- Sawczuk zwr6cila sie do Prewodnicz4cego
Rad), ze stwie.dzeniem ,ze Pdna $ypowiedz na pocz4lku dzisiejszej Sesji ,
odebralm n;ejako arak na nojqosobq a jako kolejiq reklamc mojej osoby, nie
mniej jcdnak mnszQ sie lsloslikoqai aby ta rcklama byla szersza. Faliemjest
2e !o hformacji telefonicznej o temnie z$,olania Sesji. pozwolitam sobie
zadzwonia i Pan Przewodniczilcy Rady Gmnry oznajnia dla mnie , ze n6j
leleionjestjuzjako 5, zrozumialam zc nic tylkoja i radny Tomasz Srocz),nski
w tej sprawie dzwonil, ia sie z panen radnym w tej sprayie nie rozmawialan l
reu ieo/ id ld  '  /e  r .dr \  ,e /  d^onr  .  u ien.  /c . l rbo ' l r 'd  i ,qo lq  2e Pr
Pr-e"od1'cz.rc)  odo'e s mota ocobe 

-Jo 
bdrd o /c)  . .  d r  o!  J14 Bo c l ,  id ldm

lrsie 700 kn . niePd u ro$:cd l  e-  .  /e  panuien)  /nr , ,er  ur jd /d ,  r  d



m6silam t anu relefoDicaie . ze urEl rodzonej siosfy, m€za brar,pogreb byt
w sobot€.ja nie pojechalan, pojechar samjak sierora.

W6jt cminy powiedzial , ze nawiqzujqc do twicrdzenia. iz w cminie sq
nu.noLrawrone pieniqdzej klore dolyczl bezposrednio mDie. kiory odlowiada za
budzel Glniny, domagam sic szczeg6lowego uzasadnienia tego zamtu
postawionego publicznie. Je(ll to nie zosranie tak uzasadniore albo zostanie
tak uzasadnione, ze dyreklorzy czy kierowcy naja tetefony komorkowe, czy io
2e stoi na sali lelewizor, lak to Pan radny nowil. to prosze ro uzasadnii. bo w
przeciwnym razie nie pozosra$,it tcgo bez odpowiedniego komenrarza

5/
Radny Jan SmoteF slwierdzil2e nas,e oslainie Sesje wyslqdaj{jakjanDark, my
radnr nie zachowujemy sie wlaiciwic, prowadzi to jedyDie do nienawijci wjrod
nas, zrobroy wszystko aby w Gminic bylo letiej.

l r / " q o J n . ! / d c )  R r d \  u r n i r )  o o v  e o , d  . - e r 4 i i . t /  4 d .  - r o u q  p i t k d r t . h
d/ , . .  i .  ro .  d ' .  eo. /e 1 /  /o$uJ . )  /  ,&lg+- i  o : r  re r  ^rp: tc 1.  orus. l
sprawa tojezeli Pan do mnie ̂ lraca si€ s,spos6b gzcoaosciolry roja p.osze
Pana w ogolc nic wicm co tojest grzecznoSi, i absolurnie bezwzgledni€ ralez),
zmienii definicj€ znaczenia tego siowa. bo iaki spos6b w.jaki Pan sie do mie
odnosil przez telefon. jeszcze nie sl-yszatah .oznawiaj4c nawe! z
niep.zyjaci6lmi, zap)tanie co bedzic jak nie pzyjd,je nd Sesje 8 radnych jesr
planiem .,porizej pasa". Co do zwoldia Sesji, ro my micliimy czas na
zwola e zwyczljicj Sesji , miasro nie, wigc zwolali Sesje nadarrczajn+
Pltanie dlaczeso teminu Sesji Pan ze nlnll nie uzeodnil ,to wyjaiDiam ze nie
mrsze tego robic i nie bedg robi1.

1l

anykuly

Hdna wysocka- lowicdziaia ze popiera sypowicdz radnego lma
a, nic r6bmy nic na pokaz i szanujn) sie , co jakis czs w prasie jcsl
ale zawsze jest on ncsatyM), i nie iwiadczy ro o nN Fko radtrych
Ponadto ostainio ukazab sii ..WiadoDroici cminne". chciatabyn
Slowarzyszenie wsi Duonk6w i Para w6jta jako gospodarza .

Ddsujqcego wldawnictwo, aby byly olc nEczej $adawane. leps,€
t i aby to blly wiadomoici z calej cniny a n/e d\och wsi , moze
r by rozwazyi nie zalrudnia konpetentnej osoby di $dawania ezelkl .

I

l i  / ^
lil- :r'l

_--f '
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8/
Radny Tomasz Sroc4nski powiedziat
lelelbn6w koin6rkowych dyreklorom jest

Radny Jan Smoter- powiedzial ,2e

, 2e nie uzyi stwierdzenia 2e zakup
marnotawienicm rriehiedzy.

stwi€rdzenie takie padlo na posiedzen;u

Radny Tornasz Srocz]nski- powiedziai , ze to nie on lecz
takiego stwierdzenia, a co do zestawienia to zrobi rakie

Radna Anlonira Ambrozewicz- Sawc?rrk ,powiedziala, ze w
s'e z wypowiedzia radncj Hanny Wysockicj. wielokrornie
,adni  se 5mr(d:  .  ra t  . I  rootJ  .  oopr /pdn:o rdad.  b)
nrFr loDcl  \prov. r .  . .dogdd. i  e , tem /d.pot ldn ien
,star4r" radni dogadali sie z,,mlodynj'..
101
Radny Jan Smoter- nie dzietmy sie na starych i ntodych'. radnych bo z
n:ekotm aarv iF  oo 5-20 lJ .  \oJ,kdd rd ie  -ob; . i ,mr  /dws/e b) r )
robro la  /d  la-€ p.en iddTe.  a  ' :ek iedv o) i .  I  owd /e  / r  p .en idd/p gn ime.  d  \o
do spolkania to juz dzisiaj mozcmy na lakie spotkanie sir um6wii.

/

Rrdny Jezy Zetecki-powiedzia] ,ze j est niezniernie zdzjwiony ze radny Berent
tw;erdzi,2e posiaddie przcz kierowo6w relefonorv kom6rkowy.h jest
roT zutno{k ni(  wrobrdzdr ob,e J/sa pra.)  be/ a" iego r.adzei a.
\ !c /oro np.  b) l  q)pddel .  mr ,d lem q. .  I  -ou in)  .  tJ< b( /  .ehforu
powiadolta o tyn szkotq.

121
Radny Joz€f Barta- nigdy z Pani4 radn:t i radDym Berentem nie pilem i pia nie
bede, Da jakiej podstawie chodtcie po grnnie i rozpowiadacie , ze Die dosi ze
ndn zabrane prawo jazdy !o jeszcze jezd2g po pijanemu, coja Wan zobiteln,
2e jest w was rylejadu.

t 3 /
Radly Mieczyslaw Jargas- powiedzial ze nau,ivujqo do gazelki to chcialbym
sia zapoaad z lrclciq unow). nickt6re a.tykuly sqnierzeretne.

Radna HMa Wysocka spyata czy do pisna
powinnismy dzisiaj sie odniedi



l5 /
P.rzewodniczqcy Rady cmily- odlowiedzial. z€ pismo pr,_ekaze panu
W6jtowi,w celu przy8otowania srosownego projekL ucnwary

t6/
Rad6 lEwly wyjasnita .ze pjsmo dotyczy weeania Rrdy cniny, do
NUrlqck rdn,J41rJ InGrrr nrasnego. ni!/bednego do wysrit)ien id do 54drqdmrnr\hac)rnetso.Rdd" Cn .y r r i  I0 oni  n.  /a jc" ie $r .oustJ w.pnwie
wezwdia do zmiany uchwaiy, jereli Rada w ciagu 30 dni Die ;ajmie
sranowiska wzywaj4cy noze wnieja spraw9 do S{du Adninistmcyjnego.

t7 l
Radna Antonina Ambrczewicz- Sawczxk powiedziata . zc nic chodzi po
korltara i nie mowi o zabraniu prawa jazdy! laka informacja .,wyszla,, z
Lazycy, od nieprzyjaznych radnenu osob.

t8/
R a d n y  W i e . l d w  K x c \ J  p o w i ( d ? : r , . / e  r r { i a a - 4 (  d o  g v e , k i  r o . . , r c t i m j . o
_ie bddzo maro rr ronna- j  .  co do ue^anid Rady do drd.y uchudr)  .  ro
uwaza, ze nie wszystko do koica zosralo powjedziane, sqdzi ze w uchwate
musiny strkaai opr6cz Srodk6w wlasnych takze jrodki zewnerrzne.

t9 l
W6jt wezwanie doryczy zmiany uchwal , gdyz rej inwesrycjj w budzecie nie

Prze$od rl.ze!) RaJ) Cm,n) oelosi Eodz. l3'" z
Rad) Cnrin) Zrelons Cora

i,El
Rady Gminy


